

Fedor, Texas, 13. Januar

Wertes Volksblatt!

Am Sonntag den 5. Januar 1947 wurde eine fröhliche Hochzeit gefeiert. Fräulein Lorine Iselt von Fedor, und Herr Elmer Friedrich von Lincoln. Lorine ist die einzige Tochter von Arthur Iselt und Frau. Elmer Friedrich ist der zweitälteste Sohn von Heinrich Friedrich und Frau.

Die Trauung fand Sonntagnachmittag in der Fedor Lutherischen Kirche um 4 Uhr statt. Pastor Brust vollzog den feierlichen Trauakt. Herr Lehrer Wendland versah den Orgeldienst.

Die Braut trug ein weiße Atlaskleid. Sie trug ein Strauß von weißen Nelken mit langen weißen seidnen Bändern. Der Bräutigam hatte einen braunen Anzug. Frau Alonzo Friedrich diente als Ehren-dame. Sie war in ein langes weißes seidenes Kleid gekleidet und trug einen Strauß von weißen Nelken.

Brautmädchen waren Frä. Elenor Winkler und Lorine Winkler und Frä. Wanda Kalmbach und Hildegard Winkler. Bräutigamsführer waren seine Brüder Milton Friedrich, Edmund Friedrich und Dave Friedrich und Clarence Iselt. Usher waren Alonzo Friedrich, Bruder des Bräutigams und Leonard Iselt, Bruder der Braut.

Nach der Trauung fand eine fröhliche Hochzeitsfeier im Hause der Brauteltern statt, wo ein festliches Barbecue vom Schwarm und Schaf zubereitet war, mit allem was dazu gehört; ja an Essen und Trinken fehlte es nicht.

Folgende Gäste nahmen an dieser Hochzeit teil: Herr und Frau Arthur Iselt und Söhne, Herr und Frau Heinrich Friedrich und Sohn, Herr und Frau Alfred Iselt und Töchter, Herr und Frau Leonard Iselt und Sohn, Herr und Frau Alonzo Friedrich von Houston; Herr und Frau Oswald Iselt von Lexington; Herr und Frau John Winkler, Herr und Frau Alwin Winkler und Familie, Herr und Frau Heinrich Kalmbach und Familie, Herr und Frau Emil Patschke und Sohn, Herr und Frau Emil Prose und Familie, Herr und Frau Morris Friedrich und Sohn, Herr und Frau Otto Friedrich und Familie, Herr und Frau Edgar Friedrich, Herr und Frau Richard Reed und Tochter, Herr und Frau Paul Berger von Paige; Ewald, Gotthilf, Elenor und Hildegard und Herbert Winkler, Herr und Frau Richard Jurk und Familie, Herr und Frau Lawrence Tolkmitt und Familie, Frau Adolph Reed und Sohn, Frau Demmitt und Kinder von Paige; Herr und Frau Martin Schautschick und Familie, Herr und Frau Ernst Oltmann und Sohn von Bryan; Herr und Frau Ben Oltmann und Sohn von Giddings; Lehrer und Frau E. F. Wendland und Söhne.

Herr und Frau Elton Prose und Tochter, Herr Elmer Friedrich, Herr F. Kloppe, Herr Ed. Willard, Herr Paul Kalmbach.

Das junge Paar wird ihr Heim in Houston aufschlagen wo der Bräutigam Beschäftigung hat. Das junge Paar hat auch viele schöne Geschenke erhalten. Der Bräutigam hat 3 Jahre in die Armee gedient und ist auch übersee im Pacific gewesen.

Fedor, Texas, 13 January

Esteemed Volksblatt!

A happy wedding was celebrated on January 5, 1947 by Miss Lorine Iselt from Fedor and Mr. Elmer Friedrich from Lincoln. Lorine is the only daughter of Arthur Iselt and his wife. Elmer Friedrich is the second oldest son of Heinrich Friedrich and his wife.

The wedding took place in the Fedor Lutheran Church at 4:00 o'clock. Pastor Brust conducted the festive ceremony. Teacher Wendland was the organist.

The bride wore a white Atlas dress. She carried a bouquet of white carnations with long white ribbons. The groom wore a brown suit. Mrs. Alonzo Friedrich served as the maid of honor. She wore a long white silk dress and carried a bouquet of white carnations.

Miss Elenor Winkler and Lorna Winkler and Miss Wanda Kalmbach and Hildegard Winkler were the bride's maids. The groom's attendants were his brother, Milton Friedrich, Edmund Friedrich and Dave Friedrich and Clarence Iselt. Alonzo Friedrich, brother of the groom, and Leonard Iselt, brother of the bride, were the ushers.

After the ceremony, a happy wedding celebration took place in the home of the bride's parents, where a tasty pork and lamb barbecue was served with everything that goes along with it. Yes, there was no shortage of food and drink.

The following guests attended the wedding: Mr. and Mrs. Arthur Iselt and sons, Mr. and Mrs. Heinrich Friedrich and son, Mr. and Mrs. Alfred Iselt and daughter, Mr. and Mrs. Leonard Iselt and son, Mr. and Mrs. Alonzo Friedrich from Houston, Mr. and Mrs. Oswald Iselt from Lexington, Mr. and Mrs. John Winkler, Mr. and Mrs. Alwin Winkler and family, Mr. and Mrs. Heinrich Kalmbach and family, Mr. and Mrs. Emil Patschke and son, Mr. and Mrs. Emil Prose and family, Mr. and Mrs. Morris Friedrich and son, Mr. and Mrs. Otto Friedrich and family, Mr. and Mrs. Edgar Friedrich, Mr. and Mrs. Richard Noack and daughter, Mr. and Mrs. Paul Berger from Paige, Ewald, Gotthilf, Elenor and Hildegard and Herbert Winkler, Mr. and Mrs. Richard Jurk and family, Mr. and Mrs. Lawrence Tolkmitt and family, Mrs. Adolph Noack and son, Mrs. Demmitt and children from Paige, Mr. and Mrs. Martin Schautschick and family, Mr. and Mrs. Ernst Oltmann and son from Bryan, Mr. and Mrs. Ben Oltmann and son from Giddings, Teacher and Mrs. E. F. Wendland and sons, Mr. and Mrs. Elton Prose and daughter, Mr. Oskar Friedrich, Mr. F. Kloppe, Mr. Ed. Pillack and Mr. Paul Kalmbach.

The young couple will make their home in Houston where the groom has his business. The young couple also received many nice gifts. The groom has served 3 years in the army and also was overseas in the Pacific.

Translated by Ed Bernthal